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9 天 7 晚 云南 玉龙雪山+香格里拉+泸沽湖  

Flight: Batik Airline (Subject to change) 

KUL/KMG   2150/0135+1   OD670 

KMG/KUL     0235/0635      OD671 
 

Tour Fare:  

行程亮点:  

~ 全程无购物 

~ 单程动车体验 (丽江-昆明) 

~ 全程 4+5 钻酒店  

~ 玉龙雪山（含大索道） 

~ 喜洲古镇 (白族三道茶表演) 

~泸沽湖+摩梭村落家访 

~ 赠送精彩表演: 

~ 赠送印象丽江实景歌舞秀 

指定自费 Compulsory: RMB 500 

苍耳留香表演+东巴秘境（网红玻璃

桥）+普达措景区（含景区环保车） 

注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中

文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅⾏社安排为准 

 

喜洲古镇 / 有风的地方取景地 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

886399-H | KPL6698 

玉龙雪山风景区冰川公园 (大索道) 

I2. KMG09LGH 

香格里拉地标-颂赞林寺 

D1 吉隆坡 / 昆明  2150/0135+1  (MOB)  酒店: 昆明万金安酒店或同级 

于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往昆明机场. 

D2 昆明 (4H) 大理    (B/L/D)  酒店: 大理金沙半岛或同级 

双廊古镇 紧靠碧波荡漾的洱海，可远眺苍山十九峰，集苍洱风光之精华于一处。 

理想邦白色小屋、蓝色穹顶和美丽的日落闻名于世， 然后游览洱海 (含船游), 南召风情岛 (网红花

海). 喜洲古镇 (苍耳留香表演) 是著名白族民居建筑群景区，呈现了白族民居的建筑形式.  

D3 大理 (3H) 丽江     (B/L/D)   酒店: 祥和一号酒店或同级 

大理古城 古城其历史可追溯至唐天宝年间,南诏王阁逻风筑的羊苴咩城, 为其新都, 古城始建于明洪武 15 年. 

东巴秘境 (网红玻璃桥) 于龙雪山脚下，自然生态大峡谷，也是去玉龙雪山景区的必经之地。 

D4 丽江     (B/L/D)  酒店: 祥和一号酒店或同级 

玉龙雪山风景区冰川公园 (大索道)+(张艺谋印象丽江歌舞秀) 是世界上海拔最高的索道之一, 其

最高点海拔约为 4,506 米. 这使得乘坐大索道的游客可以享受到壮丽的高山景观, 俯瞰玉龙雪山脚下的冰川, 山

谷和自然风光.张艺谋. 印象丽江实景歌舞秀  印象丽江实景歌舞秀是他在中国云南丽江创作的一部大

型户外实景演出, 展示了丽江古城独特的历史文化和自然风光.白水河+蓝月谷+甘海子 (电瓶车) 玉

龙雪山融化的冰川雪水汇成的河流，水清澈墨绿, 。 

束河古镇- 完好的古道集市，有传统民居近千幢，土著居民以纳西族为主，是纳西族先民在丽江坝子中最

早的聚居地之一。丽江古城 崎岖的地势巧妙地融合在一起, 真实, 完美地保存和再现了古朴的风貌, 融汇了

各个民族的文化特色.  

D5 丽江 (3.5H) 香格里拉    (B/L/D)  酒店: 丽呈睿轩酒店或同级 

长江第一湾 在高山峡谷间，迎着碧绿的江水，在中国最美柳林，感受人在画中游的奥妙体验 

虎跳峡 (不含手扶梯) 受两岸高山的紧紧束缚, 江流入峡后宽仅 50 多米,最窄处虎豹一跃即过, 故名虎跳峡.  

普达措国家森林公园（景区环保车）风光旖旎的碧塔海景区，以及景色宜人的硕都湖景区组成。 

D6 香格里拉 (3.5H) 丽江   (B/L/D)  酒店: 祥和一号酒店或同级 

松赞林寺 为雅砻江和金沙江的分水岭, 系横断山脉—沙鲁里山脉山峰 。 

独克宗古城 一个藏语发音包含了两层意思, 一为建在石头上的城堡,  另为月光城。 

纳帕海(车游) 相对高度在一千米以上, 山脊在海拔 4000 米以上, 主峰夺阿拉错.  

D7 丽江 (4H) 泸沽湖   (B/L/D)  酒店: 清尘智美酒店或同级 

泸沽湖观景台 (Bus 环湖游-情人沙滩, 里格观景台) 是一个高原湖泊, 被誉为“高原明珠”, 以

其宁静的湖水和独特的摩梭文化而闻名。里务比岛 (含猪槽船) 在澄澈宽阔的湖面上荡起一圈圈涟漪, 我

们沿路欣赏着湖光山色.，然后游览情人沙滩，小落水。摩梭走婚宴 通过参观摩梭家庭, 游客可以深入

了解摩梭族的传统生活方式, 风俗习惯和独特的母系社会文化，篝火晚会 乡村聚会或节庆活动中都非常受欢

迎, 它不仅是一种娱乐形式, 更是人们交流和庆祝的重要场合. 

D8  丽江 (动车 3-4 小时) 昆明   (B/L/D)   

泸沽湖日出 观赏泸沽湖日出。 

摩梭村落 摩梭村寨是阿夏婚保存最完整最原始的地区之一，四川与云南交界的泸沽湖周围就有这样一个

“女儿国”。 

D9 昆明 / 吉隆坡 0235/0635  (MOB)   

乘机返回温馨家园 
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D1 Kuala Lumpur/ Kunming 2150/0135+1   (MOB)  Hotel: Kunming Wan Jin An Hotel or Similar 

Taking a flight to Kunming Airport and checking into a hotel. 

D2 Kunming (4H) Dali      (B/L/D)  Hotel: Dali Golden sand pennisula hotel or Similar 

Shuanglang Ancient Town is close to the blue waves of the Erhai Sea and can overlook the nineteen peaks of Cangshan Mountain. 

Ideal State is famous for its white cottages, blue domes and beautiful sunsets, and then visit the Erhai Sea (including boat tours) and 

Nanzhao Style Island (Sea of Flowers). Xizhou Ancient Town (Three tea performances of the Bai Nationality) is a scenic spot of 

the famous Bai nationality residential complex, showing the architectural form of the Bai nationality residential complex. 

D3 Dali (3H) Lijiang      (B/L/D)   Hotel: Xianghe No 1 Hotel or Similar 

Dali Ancient City The history of the ancient city can be traced back to the Tang Tianbao Period. The city of Yangtouba. 

Dongba Secret Realm (Glass Bridge) is located at the foot of Longxue Mountain, the natural ecological Grand Canyon. 

D4 Lijiang       (B/L/D)  Hotel: Xianghe No 1 Hotel or Similar 

Glacier Park (Grand Cableway) + (Zhang Yimou Impression Lijiang Song and Dance Show) in Yulong Snow Mountain Scenic Area is 

one of the highest cableways in the world. Impression Lijiang Real Scene Song and Dance Show Impression Lijiang Real scene song 

and dance Show is a large-scale outdoor real scene performance created by him in Lijiang, Yunnan, China, showing the unique history. 

Baishuihe + Lanyue Valley + Gan Haizi (Battery Car) A river formed by the melting glacier snow and water of Yulong Snow Mountain. 

Shuhe Ancient Town a well-preserved ancient marketplace, features nearly a thousand traditional residences. 

Lijiang Ancient Town's rugged terrain blends harmoniously, authentically, and perfectly preserve and recreates the ancient, rustic charm. 

D5 Lijiang (3.5H) Shangri-la     (B/L/D)  Hotel: Rezen Hotel or Similar 

The first bay of the Yangtze River is between high mountains and canyons, facing the turquoise river, in the most beautiful willow forest in 

China, feel the mysterious experience of people swimming in the painting. 

The Tiger Leaping Gorge (Exclude escalators) is tightly bound by the high mountains on both sides of the river. After the river flows into 

the Gorge, it is only more than 50 meters wide. At the narrowest point, the tiger and leopard leap over, hence the name Tiger Leaping Gorge.  

Pudatso National Forest Park (including scenic environmental protection vehicles) consists of the scenic. 

D6 Shangri-la (3.5H) Lijiang      (B/L/D)  Hotel: Xianghe No 1 Hotel or Similar 

Songzanlin Temple is the watershed of the Yalong River and the Jinsha River, and it is the peak of the Hengduan Mountain Range 

Dukezong contains two meanings, one is a castle built on stone, and the other is Moonlight City. The relative height of the Napa Sea (By 

pass) is more than one kilometer, the ridge is more than 4,000 meters above sea level, and the main peak is Alamo, proceed to Lijiang.  

D7 Lijiang (4H) Lugu Lake     (B/L/D)  Hotel: Qingching Smart Hotel or similar 

Lugu Lake Observation Deck (Bus tour around the Lake-Lover Beach, Rigg Observation Deck) is a plateau lake, known as the 

“Pearl of the Plateau”, famous for its peaceful lake water and unique Mosuo culture. Rigby Island (including pig trough boat) rippled in 

circles on the clear and wide lake, and we admired the lake and mountains along the road., Then visit Lover Beach and fall into the water. 

Mosuo walking wedding banquet By visiting the Mosuo family, visitors can gain an in-depth understanding of the traditional way of life, 

customs and unique matrilineal social culture of the Mosuo people. Bonfire parties, country gatherings or festivals are very popular.  

D8  Lugu Lake / Lijiang / Kunming (HSR 3-4H)   (B/L/D)   

Sunrise on Lugu Lake Watch the sunrise on Lugu Lake. 

Mosuo Village is one of the most intact and primitive areas in Asha County. There is such a “daughter country” around Lugu Lake on the 

border between Sichuan and Yunnan. 

D9 Kunming / KUL 0235/0635     (MOB)   

Compulsory Optional: RMB 500/=  

Cangle Fragrance Performance + Dongba Secret Realm (Net Celebrity Glass Bridge) + Pudatso Scenic Area (including scenic environmental 

protection vehicles) 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 

 

 

9D7N YUNNAN Yulong Mt + Lugu Lake 
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57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 
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